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Protokół Nr VIII/2007 
                                                z Sesji Rady Gminy Stare Pole 
                                                     z dnia 11 września 2007 r. 
 
                             
      
    AD.1. 
 
     1.  Otwarcie sesji i powitanie zebranych. 

  2.  Stwierdzenie prawomocności obrad. 
  3.  Wybór Sekretarza Obrad.  
  4.  PoŜegnanie odchodzącej na emeryturę Pani Kazimiery Lemke.  
  5.  Sprawozdanie z pracy międzysesyjnej: 
      - Przewodniczącego Rady Gminy  
      - Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 
      - Przewodniczącego Komisji Oświaty 
      - Przewodniczącego Komisji Rolnictwa 
      - Radnych 
      - Wójta       
  6.  Wolne wnioski i zapytania. 
  7.  Wystąpienia sołtysów. 
  8. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do projektu „ Pętla śuławska –  
      Międzynarodowa Droga Wodna E-70” z zadaniem „ Budowa przystani cumowniczej  
      nad rzeką Nogat w miejscowości Ząbrowo gmina Stare Pole”. 
 9.  Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości.  
10. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Gminnej Biblioteki Publicznej w Starym Polu 
      oraz nadania jej statutu. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniego planu inwestycyjnego na lata 2007 – 2010. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w 2007 r. przez Gminę  
      Stare Pole Powiatowi Malborskiemu.  
13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budŜetu gminy na 2007 rok. 

   14. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania. 
   15. Komunikaty.  
   16. Zatwierdzenie protokółu z poprzedniej Sesji Rady Gminy. 
   17. Zamknięcie Sesji Rady Gminy.  
 
 
       VIII  Sesję Rady Gminy o godzinie 15.00 otworzył Przewodniczący Rady Gminy witając 
wszystkich radnych i zaproszonych gości.  
 
AD.2. 
Na podstawie listy obecności radnych biorących udział w sesji stwierdził, Ŝe jest ona 
prawomocna do podejmowania uchwał.  
 
           Ustawowy skład rady  - 15  
           Obecnych                    - 12 
           Nieobecnych               -   3 
 
Nieobecni radni to: Ireneusz Dziura, Piotr Płachta i Wiesław Kujawa.  



 
 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy spytał czy do porządku obrad jaki został przesłany radnym są 
uwagi? Nikt z radnych nie wniósł uwag ani zapytań do przedstawionego porządku obrad.  
Proponowany porządek został przyjęty jednogłośnie, za przyjęciem głosowało 12 radnych.  
 
 
AD.3. 
Na Sekretarz obrad w wyniku jawnego głosowania wybrano Panią Magdalenę Roman, 
za jej kandydaturą głosowało 12 radnych.  
 
 
AD.4. 
Przewodniczący Rady Gminy w imieniu mieszkańców gminy i radnych złoŜył podziękowanie 
za długoletnią pracę na stanowisku Sekretarz Gminy Pani Kazimierze Lemke, która z dniem 
31 lipca 2007 r. przeszła na emeryturę.  
 
 
AD.5. 
Sprawozdanie z pracy międzysesyjnej: 
Jako pierwszy sprawozdanie złoŜył Przewodniczący Rady Gminy, który poinformował, Ŝe 
brał udział w organizacji doŜynek gminnych, uczestniczył w Dniach Powiatu i DoŜynkach 
Wojewódzkich. 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  
uczestniczył w szkoleniu LEADER, zorganizował posiedzenie komisji, która opiniowała 
materiały na Sesje Rady Gminy.  
 
Przewodnicząca Komisji Oświaty zorganizowała jedno posiedzenie komisji, brała udział w 
organizacji doŜynek gminnych. 
 
Przewodnicząca komisji Rolnictwa 
- zorganizowała posiedzenie komisji, na której radni zwrócili się z pytaniami do doktora 
Winiarskiego o funkcjonowanie ośrodka medycznego w starym Polu, brała udział w 
doŜynkach gminnych, powiatowych i wojewódzkich. 
 
 
W tym punkcie posiedzenia wystąpił Wiceprzewodniczący Rady Gminy, który złoŜył 
podziękowanie młodzieŜy z miejscowości Ząbrowo i Kaczynos która przyczynili się do 
sukcesu gminy w wyścigu smoczych łodzi na Dniach Powiatu. RównieŜ złoŜył 
podziękowanie dla Wójta za zakup jednakowych strojów dla zawodników.  
 
Sprawozdanie z pracy Wójta zostało przesłane na piśmie. Nikt z radnych nie zgłosił zapytan 
ani uwag do przedstawionego materiału. 
 
 
AD.6. 
W tym punkcie posiedzenia przybył radny Ireneusz Dziura i radny Piotr Płachta  
stan radnych wynosi 14. 
 
Radny Ireneusz Dziura złoŜył następujące zapytania: 
1) czy jest moŜliwe przejęcie tz, ”łącznika” w Królewie, 



2) czy moŜna powrócić do starego sposobu wypisywania recept, to jest aby były one  
    wypisywane od razu po badaniu lekarskim,  
3) zobowiązać kierownictwo MEDERI aby wydłuŜył czas pracy lekarza w przychodni, 
4) wprowadzić rejestracje do lekarza na godzinę. 
W tym punkcie Przewodniczący Rady Gminy poinformował, Ŝe w dzisiejszym posiedzeniu 
nie bierze udziału Pan Marek Winiarski szef Mederi z uwagi na to, Ŝe sprawuje obsługę 
medyczną nad zawodnikami TUR de POLON. Wszystkie zgłoszone zapytania zostaną 
przesłane na ręce Pana Marka Winiarskiego.  
 
  
AD.7.     
Nikt z sołtysów nie złoŜył zapytań. 
 
                                                                                               
AD.8. 
Uchwała Nr VIII/ 60/2007 w sprawie przystąpienia Gminy Stare Pole do projektu „Pętla 
śuławska – Międzynarodowa Droga Wodna E-70” z zadaniem „ Budowa przystani 
cumowniczej nad rzeka Nogat w miejscowości Ząbrowo Gmina Stare Pole „ została podjęta  
za przyjęciem głosowało 12 radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu.  
Uchwała ta stanowi załącznik Nr 1 do protokółu. 
 
 
AD.9. 
Uchwała VIII/61/2007 w sprawie nabycia nieruchomości została podjęta jednogłośnie, za 
przyjęciem głosowało 14 radnych.  
Uchwała ta stanowi załącznik Nr 2 do protokółu. 
 
 
AD.10. 
Uchwała Nr VIII/62/2007 w sprawie utworzenia Gminnej Biblioteki Publicznej w Starym 
Polu oraz nadanie jej statutu została podjęta jednogłośnie, za przyjęciem głosowało 14 
radnych.  
Uchwała ta stanowi załącznik Nr 3 do protokółu. 
 
 
AD.11. 
Uchwała Nr VIII/63/2007 w sprawie Wieloletniego Planu Inwestycyjnego na lata 2007-2010 
została podjęta jednogłośnie, za przyjęciem głosowało 14 radnych.  
Uchwała ta stanowi załącznik Nr 4 do protokółu.  
W tym punkcie Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 15 minutową przerwę.  
 
 
AD.12. 
Po przerwie Przewodniczący Rady Gminy kontynuował porządek obrad.  
Uchwała Nr VIII/64/2007 w sprawie udzielenia pomocy finansowej w 2007 r. przez Gminę 
Stare Pole Powiatowi Malborskiemu została podjęta jednogłośnie, za przyjęciem głosowało 
14 radnych.  
Uchwała ta stanowi załącznik Nr 4 do protokółu.  
 
 
 
 
 
 
 



AD.13. 
Skarbnik Gminy przedłoŜyła następującą informację dotyczącą zmiany budŜetu gminy i tak: 
 
Zwiększa się plan dochodów o kwotę 63.000 zł. z tytułu odpłatnego nabycia prawa własności 
– sprzedaŜ działek budowlanych na osiedlu przy ul Prusa. 
  
 
2. Zmniejszenie wydatków  
Zmniejsza się plan finansowy Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Starym Polu o 
kwotę 80.000 zł.  
Pismo Kierownika GOPS o zmniejszeniu wydatków na zadania własne – zasiłki celowe 
40.000 zł. i dodatki mieszkaniowe – 40.000 zł.  
 
 
3. Zwiększenie wydatków  
- zwiększenie wydatków inwestycyjnych na realizację zadania – oświetlenie uliczne na 
terenie gminy Stare Pole – kwota 13.500 zł.  
- zwiększenie wydatków inwestycyjnych na realizację zadania – modernizacja oczyszczalni 
ścieków w Krasnołęce ( remont kolektora ściekowego , zainstalowanie przepływomierza ) – 
kwota 29.000 zł.  
- zwiększenie wydatków inwestycyjnych na realizację zadania – urządzenie terenów 
rekreacyjno-sportowych w msc.Parwark – kwota 32.000 zł.  
- wprowadzenie nowego zadania w ramach wydatków bieŜących – naprawa przepustu na 
drodze gminnej w msc.Klecie – kwota 10.500 zł.  
- zwiększenie wydatków bieŜących – pomoc finansowa dla powiatu malborskiego na remonty 
cząstkowe dróg – kwota 25.000 zł. ( uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej )  
- zwiększenie wydatków na promocję gminy – organizacja Dni Powiatu, doŜynek gminnych, 
doŜynek powiatowych – 5.000 zł.  
- zwiększenie wydatków inwestycyjnych – opracowanie studium wykonalności dla realizacji 
zadania „Przebudowa drogi gminnej Stare Pole ul.Jana Pawła II” 
i opracowanie wniosku aplikacyjnego, umoŜliwiającego złoŜenie wniosku o pozyskanie 
środków z Unii Europejskiej – 16.000 zł.  
- zwiększenie wydatków inwestycyjnych – opracowanie studium wykonalności dla realizacji 
zadania „Modernizacja bazy sportowo-rekreacyjnej w Starym Polu” i opracowanie wniosku 
aplikacyjnego, umoŜliwiającego złoŜenie wniosku o pozyskanie środków z Unii Europejskiej 
– 12.000 zł. 
Razem zwiększenie wydatków o kwotę 143.000 zł.  
Do przedstawionej informacji nie wniesiono Ŝadnych uwag ani zapytań.   
 
Uchwała Nr VIII/65/2007 w sprawie zmiany uchwały budŜetowej na 2007 r została podjęta 
jednogłośnie, za przyjęciem głosowało 14 radnych.  
Uchwała ta stanowi załącznik Nr 5 do protokółu.  
 
 
AD.14. 
Na złoŜone zapytania odpowiedzi udzielił Wójt Gminy.  
W tym punkcie posiedzenia głos zabrał Pan Adam Kuliński, który zauwaŜył, Ŝe dobrze się 
stało, Ŝe Pani Kazimiera Lemke odeszła na emeryturę. Bardzo nieładnie się rozstała. Jako 
Samoobrona chcieliśmy złoŜyć wniosek o jej odwołanie. Na zakończenie swojej wypowiedzi 
złoŜył podziękowanie organizatorom za przygotowanie doŜynek gminnych, zauwaŜył, Ŝe nie 
dopisali mieszkańcy.  
 
 
 



 
AD.15. 
W komunikatach Przewodniczący Rady gminy złoŜył podziękowania Panu 
Wiceprzewodniczącemu Jarosławowi Szturmowskiemu za zorganizowanie druŜyny 
 „ smoczych łodzi”. 
- sołtysom wsi Szlagnowo, Kikojty, Kławki i Szaleniec organizatorom doŜynek gminnych, 
- Gminnej Radzie Kobiet, państwu Jerszyńskim, Kurkowskim i Pani ElŜbiecie Kołodziej, 
- instruktorom i dyrekcji Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu,  
- paniom z szkolnej kuchni. 
 
 
AD.16. 
Protokół z poprzedniej Sesji został przyjęty bez uwag, za jego przyjęciem głosowało 
14 radnych.  
 
 
AD.17. 
Wobec wyczerpania się porządku posiedzenia o godz. 16.15 Przewodniczący Rady Gminy  
zamknął VIII Sesje Rady Gminy.  
 
       
 
    Sekretarz Obrad                                                                Przewodniczący Rady Gminy    
    Magdalena Roman                                                                        Jan Pawlina 
 
 
 
 
Protokół sporządziła:  
GraŜyna Jankowska 


